
                                
 
 
 
 
 

Skrivelse om regler för köhantering seniorbostäder med 
aktivitetscenter 
 
Behovet av fler seniorbostäder med aktivitetscenter är fortsatt stort i Stockholm.  
För att verklig valfrihet och trygghet för stadens äldre ska bli verklighet vill vi understryka 
vikten av att Micasa Fastigheter i Stockholm AB  – förutom tillkomsten av 21 nya vård- och 
omsorgsboenden till år 2030 – fortsatt planerar för en kraftig utbyggnad av antalet 
seniorbostäder med aktivitetscenter.  
Vid styrelsemötet den 14 september 2017 antog Micasas styrelse särskilda förmedlings-
kriterier i syfte att bolagets seniorboenden kommer äldre med störst behov till del. 
 
Under valrörelsen 2018 har det vid flera tillfällen kommit till vår kännedom att äldre över 75 
år som stått långt fram i kön till ett av stadens seniorboenden har flyttats långt bak i kön efter 
att de nya kriterierna infördes och de två köerna till trygghetsboende och seniorboende 
tydligen sammanfördes. Vi allianspartier har förståelse för den upprördhet som detta medfört 
för de enskilda äldre. 
 
Vi önskar därför att äldreförvaltningen till nästa nämndsammanträde planerar för en utförlig 
redogörelse för hur köhanteringen för stadens seniorboenden ser ut. 
 
 
 
Stockholm 2018-09-18 
 
Undertecknat av: 
 
 
 


